
Referat elevråd  

Dato: 20.januar 2025 kl 1040. Sted: Kaffehøla.  

 Saksliste:  

1. Tilbakemelding fra saker fra siste elevråd, 09.12. Se referat.  
2. Saker fra klassene  
3. Informasjon om resultater fra elevundersøkelsen  
4. Behov for leskur og busslomme langs skolevei. Se vedlegg  
5. Eventuelt. 

 

1. Tilbakemelding fra saker fra siste elevråd 

Saker fra klassene tatt opp i elevråd 09.12.24 
• Reparasjon av rampen  

Svar: Vaktmester har reparert skaden. 
 

• Ønske om fast utedag en gang pr uke på 5.trinnet 
Svar: Ønske om mer utetid meldes videre til ledergruppa/team. 
 

• Elevene melder om at det mangler bøker i enkelte fag, elevene må dele på bøker 
Svar: Det må meldes inn hvilke bøker som mangler, og det vil dette bli bestilt inn  
 

• 9.trinn har kaldt klasserom, meldes fra til vaktmester. 
Svar: 9. trinn merker ingen endring i forhold til temperatur på klasserommet. 
 

• Ønsker brus og godteri siste skoledag 
Svar: Dette ble drøftet etter siste skoledag før jul, og oversendes til FAU for diskusjon. 
  

• Ønske om mer informasjon knyttet til ungdomsråd- Elevrådskontakt ber 
kontaktperson for ungdomsråd komme på besøk for å snakke om ungdomsråd 
etter jul. 

Svar: Ungdomsråd kontakt Raymond Stolpen var på skolen 13.januar for å informere 
om Ungdomsrådets arbeid og funksjon. Det jobbes mot å gjøre et nytt valg av rep, da 
Røkland skole pr tiden bare har en fast representant. 

• Evaluering av timeplan 
Det jobbes med at det fra neste år - vil kunne gå tilbake til “gammel” modell, det vil si at 
det ikke blir svømming på u-trinnet. 

 



2. Saker fra klassene 
Flere av klassene har ikke hatt klassens time. 

• 7.trinn; 
-ønsker mindre svømming 
- ønsker å dra på slalåm tur med ungdomstrinnet 
- nytt nett i målene i ball bingen 
- musikk i musikktimen, ikke naturfag 
- ønsker å dra på fisketur og skitur 

• 9.trinn   
- har mistet mange økter med mat og helse på grunn av andre ting 

• 8.trinn   
• -ønsker åpen kantine i alle friminutt 

- kortautomat i kantina etterspørres på nytt 
• 10.trinn  

- ønsker nye stoler til klasserom, har mange forskjellige stoler og  
 disse er av dårlig kvalitet 
-etterspør flytting av vann automat  
-etterspør avklaring rundt brus og godteri siste skoledag 
-etterspør årsaken til hvorfor slalomtur til Misvær, og ikke Sverige. 
Ungdomstrinnet ønsker slalomtur til Sverige. 

 
3. Informasjon om resultater fra elevundersøkelsen 

 
Else informerer om resultatet fra elevundersøkelsen i 7. og 10.trinn. Her sammenlignes 
tallene fra vår skole med resultatene fra fjorårets 7. og 10.klasse. Det er ikke alle 
resultater fra undersøkelsen som kan vises offentlig, da disse kan være sporbare av 
hensyn til personvernet. 
Resultatene viser en positiv utvikling, sammenlignet med fjoråret. Det vil legges en plan 
på hvordan en jobber videre med resultatene  
 

4. Behov for leskur og busslomme langs skolevei. 
Her nevner elevene manglende busskur på Kvæle og manglende busslomme og 
busskur på Pothus. Dette er en sak som også blir tatt opp i FAU. Frist for innmelding av 
behov er 1.mars. 

 

5. Eventuelt 
- Forespørsel om noen ønsker å delta på møte med Samarbeidsutvalget 28.januar 

kl 18. Ingen melder seg. 



- Oppfølging av pauser/avbrekk i langøkter, tilbakemeldingen fra klassene er at 
det er bedring, men praktiseres/ oppleves litt ulikt. 

 


